
Motion nr 13: 

 
Motion till stämman 2024 
Jag föreslår att årsavgiften till föreningen debiteras 
per kvartal alt. per månad. 
Med vänliga hälsningar  
Marcia Borgström  
 

 

 

Styrelsens svar: 

1. Avslår förslag att betala månadsvis, då det blir tungt administrativt och dessutom 
dyrt med porto och bokföring 

2. Vi föreslår kvartalsvis, vi lanserar autogiro så att flera kan teckna avtal med 
autogiro. Det för att minska administrationen och kostnader för utskick 

3. Vi föreslår kvartalsvis, det medför mer administration och merkostnader för 
utskick, dessutom ännu mer uppföljning av medlemmar som uteblir med 
betalning 


